



 The Good Life 美食賞

渣打/MANHATTAN 信用卡客戶尊享

6/12人晚市鮑魚星斑宴

65折

35% off on Abalone and Sea Star Garoupa Set Dinner for 6/12 persons with Standard Chartered/MANHATTAN Credit Card



借定唔借？還得到先好借！ To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

部分條款及細則：1.優惠期由2018年8月1日至10月31日(包括首尾兩日)。2.優惠不適用於2018年9月22至25日。3.優惠不適用於渣打WorldMiles卡。4.優惠適用於晚上6時後散座。5.優惠只限堂食，不設外賣及攜走。6.優惠不可兌換現金或其他產品及食品，亦不可與其他優惠同時使用。7.如有任何爭議，東海飲食集團保留最終決定權。8.詳情請向商戶查詢。

Partial terms and conditions: 1.The Promotion Period is from 1 August to 31 October 2018 (both dates inclusive). 2.Offer is not applicable on 22 to 25 September 2018. 3.Standard Chartered WorldMiles Card is not eligible for the Promotion. 4.Offer is only valid after 6pm. 5.Offer is applicable to dine-in consumption only. 6.Offer cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or discounts, and cannot be used in conjunction with other promotional offers. 7.In case of any disputes, the decision of East Ocean Gourmet Group shall be final and binding. 8.Please contact the merchant for details.

由渣打銀行(香港)有限公司刊發 Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited



The Good Life 美食賞

渣打/MANHATTAN 信用卡客戶尊享

Standard Chartered/MANHATTAN Credit Cardholders can enjoy

6/12 人晚市鮑魚星斑宴 65 折

35% off on Abalone and Sea Star Garoupa Set Dinner for 6/12 persons

乳豬拼盤

Roast Suckling Pig Platter

黑松露醬炒蝦仁花枝

Sautéed Shrimp and Cuttlefish with Black Truffle Sauce

瑤柱海味羹

Conpoy and Dried Seafood Thick Soup

蔥油蒸海星斑

Steamed Sea Star Garoupa with Spring Onion

發財瑤柱鮑魚

Braised Conpoy and Abalone with Black Moss

醬油脆皮雞

Crispy Chicken with Soy Sauce

櫻花蝦海鮮炒飯

Fried Rice with Sakura Shrimp and Seafood

東海壽桃包

East Ocean Longevity Bun

是日甜品

Daily Dessert

6 人 **HK\$2,588 (HK\$3,988)**

12 人 **HK\$4,988 (HK\$7,688)**



借定唔借？還得到先好借！ To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

註：套餐已包括茶芥、加一服務費、12 罐汽水及啤酒。如惠顧 6 人套餐，食品、汽水及啤酒份量減半。部份菜式因應時令更新，恕不另行通知。

Remarks: Set included 10% service charge, charge for tea and condiments and 12 cans of soft drink and beer. Portion will be halved for 6 persons set. Seasonal items might be changed without prior notice.

由渣打銀行(香港)有限公司刊發 Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited